
 

 

Велика Ради 39-ого Куреня УПС Спартанки  

Рада відбулася 2-4, листопада 2018 року на Союзівці. 48 шленки 

були присутні (УСП і УПС). 

П’ятниця, 2-ого листопада: Приїзд, реєстрація, вечера, товариська 

зустріч.  

Субота, 3-ого листопада:  

Порядок Нарад:  

 1. Аніта Роїк відкрила раду в повних одностроях.  

 2. пл.сен. Маріянка Гаврилюк була прийнята як повна членка 

куреня.  

 3. Члени куреня затвердили вибір пресідника, Аню Тершаковець 

Томко і писар’я нарад Тересу Куріцу.  

 4. Голосування над протоколом нарад було прийнято 

одноголосно.  

 5. Протокол з попередної ради був охвалений, одноголосно.  

 6. Всі звіти були надіслані для перегляду перед радою, і тому ми 

їх не обговорювали в деталях. Члени куреня мали нагоду 

обговорити головні точки подані в звітах.  

 

 7. Гуркові Звіти:  



 

 

  Філядельфія: пояснили що Вони приготовили 

добровільний даток в сумі $125 Амазон картки на 

льотерію яку Філядельфійська станиця приготовила щоб 

фінансово допомогти членам станиці поїхати на літні 

пластові табори.  

  Ню Йорк - не було ніяких завваг. 

  Ню Джерзі - не було ніяких завваг. 

 8. Звіт Початкового Табору - Христя Іваник оповіла що все 

успішно було і наш курінь заробив $1,000.00. Цей табір 

визнаний як спец табір. 

 9.   Звіт Кінного Табору – не було звіту. 

10.  Звіт Комітету Ради - Христя Іваник пояснила про              

 усіпшну Раду в Bear Mountain, 2017. 

11.  Звіт ВФВ – перебрали старші Пластунки. Наталка    

  сказала що був дуже успішний рік але в остатні   

   хвилині сеніорки дуже багато допогли. 

12.  Звіт Екологічного Комітету – не було ніяких завваг.  

13.  Звіт Референта Сеніорських Справ - не було ніяких   

  завваг. Зезя повідомила що Вона має форми на   

    підвищенняю 

14.  Звіт Референта Зв’язків УСП Спартанок – не було   

  ніяких завваг. 

15.  Звіт Пресового кореспондента – не було ніяких    

  завваг. 



 

 

16.  Звіт Номінаційного Комітету – комітет не отримав   

  номінацію на курінну. 

17.  Звіт Скарбника – не було ніяких завваг. Список    

  нашого майна має бути зі скабником. Звіт має дуте   

   висланий до КПС. 

18.  Кандидатки – не було звіту. Леся Палилик має    

  подати ім’я зацікавлених. 

19.  Звіт Курінної - не було ніяких завваг 

20.  Звіт І-шої заступницi - не було звіту. 

21.  Звіт Соціяльної Мідії – Комітет підтримує сторінку і   

  заохочує всіх подати події від своїх станицах. Є три   

   Спартанські Social Media sites -  сеніорки, УСП і  

    Спартанки на Україні. 

22. Членки куреня підтримали уділення абсолюторії    

  курінному проводі. Одноголосно.  

23. Перевибори Курінного проводу:  

  Курінна – пл. сен. Ірка Савчин  

  І-ша заступниця – пл. сен. Тереса Куріца  
 

  ІІ-га заступниця (писар) – пл. сен. Зезя Завадівська 

  Скарбник – пл. сен. Леся Маґун  

  Пресовий кореспондент - пл. сен. Ліда Буняк      

  Хронікар - пл. сен. Христя Сенторе  



 

 

  Хорунжа – пл. сен. Марґарета Нич  
 

  Референти Кандидатури – пл. сен. Христя Іванник і   

 пл. сен. Леся Палилик  
 

  Одноголосно Прийнято.  

 

24. Висліди перевиборів гурткових:  

 Гурткова Філядельфії – пл. сен. Маруся Колодій  

  Гурткова Ню Йорку – пл. сен. Кікі Зінич 
 

  Гурткова Ню Джерзі – пл. сен. Рома Максимович і пл сен 

Дарка Патті  
 

25. Голови Комітетів:  

  Екологічні Справи - Слава Гатала 

  Кінний Табір Голова - Петруся Паславська 

  Початковий Табір Голова - Петруся Паславська 

  Номінаційна Комісія - Ліда Прокоп 

  Рада - Гурток Ню Джерзі  

  Святкування 60 ліття - Ляля Нагнибіда, Зеня Олесницька 

  Соціальна Медія - Христя Іваник, Надя Ґлух 

  Сеньорські справи - Ірця Зварич 



 

 

  Звязок УСП - Таля Даниш 

Різне  

 

1. Статут - питання дуло подано “Ци Спартанки в Ураїні мають 

такий самий статут в США/Канаді?” Оля Бурняк відповіла що 

вони мають самий статут з варіянтами. 

  Щоб змінити статут, вимагати 3/4 (більість) присутності 

членок курення. 

  Статут вув переглянений та нові зміни затверджені. 

  Ліда Прокоп має додати зміни до статуту. 

2. Дискусія про додаткові Відповідальности: 

  ~Курінна - має підписати фоми на підвищення. 

  ~1-ша заступниця - підтвердити що всі Спартанки є також 

членки Пласту і мають заплачену вкладку. 

  ~Сеньорські справи - висилає інформації про підвищення. 

  ~Писар - діяльність в курені і житєпис 

  ~Скарбник - висилає звіт до КПС. 

  ~ Референти Кандидатури - виконати переходову церемонію. 

3. Активність підчас року - заохочуєм всіх щоб брати участь в 

сходинах (принаймні 4) і у Спартанських подіях. Курінна 

отримає листу неактивність і звернеться до тих що не 

тримають свою активність.  



 

 

  1-ша заступниця тримає список не активних членок і подає 

звіт на Раді і курінь вирішує чи їх виключити. Після рішення, 

1-ша заступниця повідомляє КПС. 

  Проблеми з групою з Вашінґтону. 

4. Комітети - кожна Спартанка має належити до одного 

курінного комітету. 

5. Рада - одна Рада щороку для УСП і УПС - чи чергувати? Було 

рішено мати одну велику Раду в 2019 щоб святкувати 60-ліття 

і пісьля того мати окремі Ради/чергувати. 

  Оголосити наступню Раду 4 місяці після останньої Ради. 

6. Святкування 60 ліття - були подані різні ідеї. 

7. УСП новини/оголошення - ст. пл. Оленка Олесницька 

ділилася з нами про їх активність: 31 повне членство, 11 

кандидаток, Рада в Пенсильванії в березні 2018, волейбол 

турнір і участь з Морцями на хокей турнір. 

8. Спартанка “gear” - Кікі Зінич подала їдеї на літні сорочки і 

додатковий одяг від LLBean. 

  Нуся Денисик має курінні хустки. 

  Христя Іваник виготовила Спартанські шлуфки. ГПБ має 

затвердити. 

9. Shutterfly - продовжувати оновлювати. 

  Хроніка - перемінити на електричний формат і завантажити на 

Shutterfly сайт. 



 

 

10. Пластовий клич на 2019 - “Пласт нас зближає. Рідна  мова нас 

єднає!” 

Скоб! 

Підписали 

 

пл. сен. Ірка Савчин, СП - Курінна 

пл. сен. Зезя Завадівська, СП - Писар   

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


